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w wielu audycjach telewizyjnych wyrusza kamera w teren np TVN turbo &quot;Pirat&quot; ,może i
Wasza kamera pojawi się na ulicach Wojnicza i okolic - porozmawiać bezpośrednio z mieszkańcami ,
jak się żyje i jakie ich trapią sprawy ?? Wskazany wywiad z chyba najbardziej popularnym mieszkancem
Wojnicza, który uczestniczy we wszystkich video nagraniach wojnickich wydarzeń 
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Mamy takie plany w przyszłości.
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jakotaki napisał:

Wskazany wywiad z chyba najbardziej popularnym mieszkancem Wojnicza, który uczestniczy we
wszystkich video nagraniach wojnickich wydarzeń 

Tzn. z kim? Burmistrz już się wypowiedział przed kamerą 

jakotaki napisał:

może i Wasza kamera pojawi się na ulicach Wojnicza i okolic - porozmawiać bezpośrednio z
mieszkańcami , jak się żyje i jakie ich trapią sprawy ?? 

Ludzie wolą anonimowo wypowiadać się na vcity, więc nawet gdyby się zdecydowali z portalu na takie
newsy to nikt się nie zgodzi mówić do kamery. Ponad 20 lat dezinformacji i tłumienia inicjatyw zrobiło
swoje...
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Wojniczanin napisał:

jakotaki napisał:

Wskazany wywiad z chyba najbardziej popularnym mieszkancem Wojnicza, który uczestniczy we
wszystkich video nagraniach wojnickich wydarzeń 

jakotaki napisał:

może i Wasza kamera pojawi się na ulicach Wojnicza i okolic - porozmawiać bezpośrednio z
mieszkańcami , jak się żyje i jakie ich trapią sprawy ?? 

Ludzie wolą anonimowo wypowiadać się na vcity, więc nawet gdyby się zdecydowali z portalu na takie
newsy to nikt się nie zgodzi mówić do kamery. Ponad 20 lat dezinformacji i tłumienia inicjatyw zrobiło
swoje...

ha , najlepiej jest krzyczeć anonimowo,
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Wcale nie jest najlepiej krzyczeć anonimowo. Anonimowość podszyta jest zawsze strachem i obawami.
Człowiek zastraszony nie ma lekkiego życia i rzadko jest zadowolony. Fromm by tu miał coś do
powiedzenia, bo to klasyczna ucieczka przed wolnością.
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